
Afdelings bestyrelsesmøde d 21-01-2014 referat. 

 
Syd Energi regner med at være klar den 1. marts der kommer info. 

 

Jeg har været til formandsmøde hvor de gerne ville havde input hvad man kunne gøre ved 

udlejnings situationen, der er i øjeblikket 30 ledige lejligheder i NAB som koster dyrt.   

 

Vi har fået tilbud hjem på skraldespands indhegning på ca. 17.000 kr. max alt om hvor mange 

stykker hegn vi bruger det tager vi en runde og kikker på. Dertil kommer arbejdsløn dem der har 

hegn bliver pillet ned nogen gør det selv, så bliver det ens. Gårdmændene tager det ind imellem de 

næste måneder, 

 

Jeg køber en ny vimpel da den anden er slidt op. 

 

På formandsmødet blev der foreslået at tilmelde sig nabohjælp vi sender info ud. Man kan gå ind på 

www.nabohjælp.dk og man kan spørge Inger nr. 19, Sanne nr. 18, Adi nr. 12  og Anne nr. 10. 

 

Vi snakkede om at udskifte cylindere i fordør så der er en nøgle på indersiden vi kontantakter Jørn 

Werner for muligheden. 

 

Venlig hilsen bestyrelsen 

 

 

 

 


